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Spośród zaproszonych posłów 
ziemi gliwickiej na spotkaniu 
pojawili się m.in. Borys Bud-
ka, Andrzej Gałażewski, To-
masz Głogowski (wszyscy PO), 
Jerzy Polaczek, Piotr Pyzik 
(obaj PiS) czy Marek Stolar-
ski (Ruch Palikota). Do Gliwic, 

na zaproszenie prezydenta, 
przyjechali także niektórzy 
przedstawiciele sąsiadujących 
samorządów. Jednym z głów-
nych tematów spotkania były 
problemy ze środkami finan-
sowymi na budowę Drogowej 
Trasy Średnicowej.

– Wciąż brakuje ponad 300 
mln zł do zamknięcia projektu. 
To nie jest wyłącznie nasz gli-
wicki problem, chociaż próbu-
je się go przerzucić na Gliwice. 
To jest problem, który kumu-
lował się przez lata budowa-
nia trasy. Zobowiązanie jest 

Posłowie przyjdą z pomocą?
pisemne i zawarte przez rząd 
Rzeczypospolitej. Oczywiście 
ten problem dotyka głównie 
nas. Liczę tutaj na aktywność 
posłów i marszałka, który do 
niedawna była wiceministrem 
finansów – wyjaśnił cel spotka-
nia Zygmunt Frankiewicz.

Absolutnie 
zadziwiający 
brak gliwickich 
projektów

Problem z pieniędzmi na bu-
dowę „średnicówki” nie był 
jedyną kwestią poruszaną 
w Ratuszu. Rozmawiano tak-
że o braku dofinansowania ze 
środków unijnych dla projek-
tów z Gliwic. Wśród projektów 
kluczowych na liście wstępnej 
Regionalnego Programu Ope-
racyjnego na latach 2014-
2020 nie znalazła się żadna 

– Mamy problem z finansowaniem Drogowej Trasy Średni-
cowej. Wciąż brakuje 300 mln zł do zamknięcia projektu – 
oznajmił Zygmunt Frankiewicz na poniedziałkowym spotkaniu 
z posłami ziemi gliwickiej. W budynku gliwickiego Ratusza de-
batowano także na temat braku dotacji unijnych i hali Podium, 
o której ostatecznie może rozstrzygnąć sąd.

gliwicka propozycja. Tutejszy 
samorząd wnioskował o środ-
ki m.in. na rozbudowę lotniska 
w Gliwicach, budowę central-
nego węzła przesiadkowego 
w rejonie dworca kolejowego 
czy przeniesienie Drogi Kra-
jowej nr 78 na zachodnią ob-
wodnicę miasta.
 – Żaden z tych projektów nie 
znalazł liście. To jest abso-
lutnie zadziwiające. Trafiły na 
nią projekty, które z natury nie 
są regionalne. Trudno zatem 
uznać, że powodem dla którego 
nie wciągnięto na listę naszych 
projektów, jest to, że nie mają 
zasięgu regionalnego – komen-
tował prezydent Gliwic.

Prezydent zwróci 
się do sądu

W Ratuszu debatowano tak-
że nad postępami prac przy 
hali widowiskowo-sporto-

wej Podium. Według ostat-
nich doniesień, 11 lutego 
uprawomocnia się decyzja 
urzędu marszałkowskiego 
o wypowiedzeniu umowy na 
dofinansowanie dla inwesty-
cji. Magistrat nie zgadza się 
z decyzją urzędników i nie 
wyklucza skierowania sprawy 
na drogę sądową. Zdaniem 
gliwickiego samorządu wypo-
wiedzenie jest nieskuteczne, 
a umowa o dofinansowanie 
wciąż wiąże zarówno mar-
szałka, jak i miasto Gliwice.

 – Podstawą wypowiedzenia 
jest nierealizowanie budowy hali 
i opóźnienie, które niby jest po 
naszej stronie. Łatwo da się 
dowieść, że za opóźnieniem 
stoi urząd marszałkowski. Przez 
półtora roku traciliśmy czas. 
Kto inny ten czas zmarnotrawił, 
a nas się tym obciąża. Z innych 
powodów, można również do-
wieść, że to wypowiedzenie jest 
nieskuteczne. Jeżeli będą co do 
tego wątpliwości, to będzie się 
tym musiał zająć sąd powszech-
ny – zapowiedział Zygmunt Fran-
kiewicz. 
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